
K předložené zprávě poslala paní Marková doplnění, které si zde můžete přečíst. 
Vždy se snažíme o maximální otevřenost, v tomto případě se bohužel stala 
chyba a část textu vypadla. Za upozornění paní Markové děkujeme a její 
doplnění uvádíme v plném znění:  

 

děkuji za zaslání zprávy z veřejného projednání záměru výstavby v ulici 
Bryksova ze dne 27. března 2014.  

            Bohužel po přečtení musím konstatovat, že některé  podstatné informace 
ve zprávě zcela chybí i když z veřejného projednávání byl pořizován jak 
zvukový tak i obrazový záznam, takže věrohodné zpracování zprávy by nemělo 
být problémem.  

   

1. o mém hlavním tématu, tj. hustota zalidnění obyv/km2 -  není ani 
zmínka a to i přes skutečnost, že jsem využila přítomnosti jak architekta 
MČ Ing. arch. Milan Veselého a zejména pak představitele IPR 
hl.m.Prahy Ing. arch. Eva Smutné a obrátila se přímo na ně  s dotazem zda 
při rozhodování o navýšení míry využití území znají a berou v úvahu také 
počet obyvatel/km2.  Zarazila mne odpověď, že neznají, pouze p.starosta 
se pokusil o odhad.  Poté jsem přítomné seznámila s údaji publikovanými 
ČSÚ – Černý Most je ze 112 katastrálních území hl.m.Prahy na čtvrtém 
místě za Josefovem, Vinohrady a Vršovicemi. Mezi sídlišti zaujímá pak 
1.místo – viz příloha. Vyslovila jsem domněnku (doporučení) ne radu, že 
by zodpovědní lidé zúčastnění na procesu navrhování a schvalování změn 
měly mimo jiné i tyto skutečnosti zvažovat při svých rozhodováních.  

2.  při vynechání hlavního tématu body zmíněné ve vaší zprávě působí 
dojmem, že vybíráte pouze témata na které umíte dát alespoň nějakou 
odpověď  

3. pí.Marková neradí – jedná se pouze o odpověď na přímou otázku 
p.starosty.  

http://hl.m.prahy/
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